
PROTOKÓŁ nr 29 
z posiedzenia  
Komisji Bezpieczeństwa 
Rady Miejskiej w Radomiu  
z dnia 23 października 2023 r. 
 
 

Na posiedzeniu obecni byli członkowie komisji oraz zaproszeni goście, zgodnie z listą 
obecności, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Posiedzenie otworzyła 
i prowadziła radna Małgorzata Półbratek - przewodnicząca komisji, która powitała 
członków komisji oraz zaproszonych gości. 
Radni nieobecni: Kinga Bogusz. 
 
Porządek posiedzenia: 
1. Przyjęcie protokołu nr 28 z posiedzenia komisji. 
2. Zaopiniowanie wniosków: 

⎯  Spółki Zjednoczone Przedsiębiorstwa Rozrywkowe S.A. w sprawie lokalizacji 
kasyna gry przy ul. Jacka Malczewskiego 18 w Radomiu, 

⎯  Spółki Medella S.A. w sprawie lokalizacji kasyna gry przy ul. Jacka 
Malczewskiego 18 w Radomiu. 

3. Sprawy różne. 
 
Porządek posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie.  

Ad. pkt 1 Protokół nr 28 z posiedzenia komisji został przyjęty (7 radnych za, 0 przeciw, 
0 wstrzymujących się od głosu).  
 
Ad. pkt 2 Przewodnicząca komisji Małgorzata Półbratek udzieliła głosu 
pełnomocnikowi zarządów Spółek Zjednoczone Przedsiębiorstwa Rozrywkowe S.A. 
oraz Medella S.A.  
Pełnomocnik spółek wyjaśnił, że obie spółki są ze sobą powiązane kapitałowo 
i wystąpiły do Rady Miejskiej w Radomiu o pozytywne zaopiniowanie lokalizacji kasyna 
gry przy ul. Malczewskiego 18 w Radomiu w hotelu Aviator. Pełnomocnik 
poinformował, że zgodnie z ustawą hazardową ilość koncesji w Polsce jest 
ograniczona ilością mieszkańców, zarówno na cały obszar województwa jak  
i konkretne miasto. W Polsce może być 51 koncesji kasynowych, w województwie 
mazowieckim 8. Jeśli chodzi o województwo mazowieckie to w chwili obecnej 
wszystkie 8 koncesji jest prowadzone w formie kasyn na terenie miasta stołecznego 
Warszawy. Obecnie na stronie Ministerstwa Finansów jest informacja 
o wygaszających się 2 koncesjach w Warszawie: przy ul. Grzybowskiej w hotelu Hilton 
oraz na Placu Powstańców w hotelu Gromada. Jedna z tych koncesji kończy się 
w czerwcu, druga na początku lipca 2024 r., w związku z tym minister ogłosił komunikat 
o wygaszających się koncesjach i na stronie Ministerstwa jest informacja, że do 14 
listopada tego roku wszystkie podmioty zainteresowane pozyskaniem nowych koncesji 
mają możliwość składania dokumentów w Ministerstwie Finansów i ubiegania się  
o udzielenie nowych koncesji. Przetarg będzie na całe województwo, nie na konkretne 
miasto, więc wszystkie miasta w województwie mają możliwość składania 
dokumentów o przyznanie koncesji. Rozpatrując wnioski o udzielenie koncesji na 
poszczególne lokalizacje komisja przetargowa bierze pod uwagę m.in. czy lokalizacja 
jest w centrum miasta, czy jest w budynku hotelu, a jeśli tak, to o jakim standardzie. 



Pod uwagę brane jest również to czy budynek jest zabytkowy czy też nie. Pełnomocnik 
spółek wyjaśnił, że spółki mając na uwadze powyższe kryteria oraz fakt, że lokalizacja 
przy ul. Malczewskiego 18 już kilkukrotnie brała udział w postępowaniu przetargowym, 
po kontakcie z właścicielami hotelu Aviator zdecydowały o podjęciu próby 
wystartowania w przetargu, który teraz będzie miał miejsce. Pełnomocnik spółek 
poinformował, że na 51 koncesji na terenie całego kraju posiadają 38 koncesji 
kasynowych, w większości w dużych miastach, ale nie tylko. W Warszawie posiadają 
5 koncesji i jedną z tych 5 koncesji kasynowych jest  kończąca się właśnie koncesja w 
hotelu Gromada. Pełnomocnik poinformował, że Spółka Zjednoczone 
Przedsiębiorstwa Rozrywkowe prowadzi działalność nie tylko hazardową, ale działa 
również w branży mediów – jest właścicielem wydawnictwa „Murator”, gazety 
codziennej „Super Expres”, miesięczników „Architektura” i „Dobre wnętrze”, działa 
również w branży nieruchomości, eventowej oraz gastronomicznej. Spółka posiada 
wieloletnie doświadczenie w zakresie prowadzenia kasyn gier. Kasyna prowadzone 
przez spółkę spełniają rygorystyczne wymogi bezpieczeństwa i objęte są 
całodobowym nadzorem. Żeby wejść do kasyna każdy klient musi się zarejestrować. 
Klientami mogą tylko osoby powyżej 18 roku życia. Kasyna objęte są pełnym 
monitoringiem zarówno dźwięku jak i wizji. Kasyna znajdują się pod stałym nadzorem 
Krajowej Administracji Skarbowej i Urzędów Skarbowych, więc jest to w pełni 
transparentna działalność. Uzyskanie koncesji na lokalizację kasyna w Radomiu 
z pewnością przyczyni się do zaniku tzw. szarej strefy czyli punktów z nielegalnymi 
automatami. Pełnomocnik spółek poprosił o pozytywne zaopiniowanie wniosków. 
Radny Kazimierz Woźniak zwrócił uwagę, że Rada Miejska w Radomiu już kilka lat 
wcześniej wydała pozytywną decyzję jeśli chodzi o lokalizację kasyna gry w hotelu 
Aviator. Zapytał pełnomocnika czy któraś ze spółek, które reprezentuje występowała 
wtedy o wydanie opinii w sprawie tej lokalizacji? 
Pełnomocnik spółek wyjaśnił, że nie. Dodał, że wskazana lokalizacja była faktycznie 
już pozytywnie opiniowana przez Radę Miejską w Radomiu, natomiast spółka, która 
wnioskowała o wydanie opinii w sprawie lokalizacji w postępowaniu przetargowym nie 
otrzymała koncesji.  
Przewodnicząca komisji Małgorzata Półbratek zapytała pełnomocnika spółek do 
kiedy spółki muszą złożyć wymagane dokumenty w Ministerstwie Finansów? 
Pełnomocnik spółek odpowiedział, że spółki muszą złożyć dokumenty 
w nieprzekraczalnym terminie do 14 listopada br. 
Nie było więcej pytań do wniosków. 
Przewodnicząca komisji Małgorzata Półbratek poddała pod głosowanie wnioski: 
- Spółki Zjednoczone Przedsiębiorstwa Rozrywkowe S.A. w sprawie lokalizacji kasyna 
gry przy ul. Jacka Malczewskiego 18 w Radomiu: 4 radnych za, 2 radnych przeciw, 
1 radny wstrzymał się od głosu. Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek. 
- Spółki Medella S.A. w sprawie lokalizacji kasyna gry przy ul. Jacka Malczewskiego 

18 w Radomiu: 4 radnych za, 2 radnych przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek. 

Opinię nr 16 Komisji Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Radomiu dołączono do 
materiałów z komisji. 
 
Przewodnicząca komisji Małgorzata Półbratek poinformowała, że w związku 
z wydaniem przez komisję pozytywnej opinii na temat wniosków, zostaną 
przygotowane i przedłożone do Rady Miejskiej w Radomiu projekty uchwał w sprawie 
zaopiniowania lokalizacji kasyna gry przy ul. Jacka Malczewskiego 18 w Radomiu na 
rzecz każdej ze spółek. Przewodnicząca komisji zaproponowała, aby komisja 



wystąpiła do Przewodniczącej Rady Miejskiej w Radomiu o wprowadzenie 
przedmiotowych projektów uchwał do porządku obrad najbliższej sesji Rady Miejskiej 
w Radomiu, a następnie poddała tę propozycję pod głosowanie (5 radnych za,  
2 radnych przeciw, 0 wstrzymujących się od głosu). Komisja Bezpieczeństwa 
zdecydowała, że wystąpi z pismem do Przewodniczącej Rady Miejskiej w Radomiu  
o wprowadzenie do porządku obrad sesji Rady Miejskiej w Radomiu w dniu 30 
października 2023 r. projektów uchwał w sprawie zaopiniowania lokalizacji kasyna gry 
przy ul. Jacka Malczewskiego 18 w Radomiu. 

Ad. pkt 3 Przewodnicząca komisji Małgorzata Półbratek poinformowała o pismach, 
które wpłynęły do komisji. Radni otrzymali pisma pocztą elektroniczną wraz 
z materiałami na posiedzenie komisji.                                                                  
- Pismo Zastępcy Komendanta Miejskiego Policji w Radomiu z dnia 18.09.2023 r. 
w sprawie przedstawienia na najbliższym posiedzeniu Rady Miejskiej w Radomiu 
regulaminów korzystania ze stadionów MOSiR w Radomiu przy ul. Narutowicza 9 oraz 
przy ul. Struga 63 celem uchwalenia aktem prawa miejscowego.           
- Pismo Przewodniczącej Rady Miejskiej w Radomiu z dnia 19.09.2023 r. skierowane 
do Prezydenta Miasta Radomia w sprawie pisma Zastępcy Komendanta Miejskiego 
Policji w Radomiu.                                            
- Pismo Prezydenta Miasta Radomia z dnia 29.09.2023 r. przekazujące kopię 
udzielonej odpowiedzi na pismo Zastępcy Komendanta Miejskiego Policji w Radomiu 
z dnia 25.08.2023 r. w sprawie przedstawienia na najbliższej sesji Rady Miejskiej 
w Radomiu regulaminów korzystania ze stadionów MOSiR w Radomiu przy ul. 
Narutowicza 9 oraz przy ul. Struga 63 celem uchwalenia aktem prawa miejscowego. 
Przewodnicząca wyjaśniła, że z przekazanej przez prezydenta odpowiedzi wynika, że 
Rada Miejska w Radomiu nie ma kompetencji do uchwalania regulaminów korzystania 
ze stadionów wskazanych w piśmie, ponieważ nie stanowią one własności gminy. 
Obowiązek wprowadzenia regulaminu dla takiego obiektu spoczywa na ich właścicielu, 
a więc w tym przypadku na Spółce MOSiR. Regulamin wprowadzony przez spółkę nie 
może stanowić aktu prawa miejscowego, a jedynie wewnętrznie obowiązujące 
przepisy. 

Więcej spraw nie było. 

W związku z wyczerpaniem porządku przewodnicząca komisji Małgorzata Półbratek 
podziękowała wszystkim za udział w komisji i zamknęła posiedzenie komisji w dniu 
23 października 2023 r. 

                                                                
       
      Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa 
 
                                                                            Małgorzata Półbratek 

 
 
 
 
 
 
Protokołowała:                               
Agnieszka Jurkowska 


